
 

 

 
 
 
 
 
Nr. 143/2020 

 
PROCES – VERBAL 

 
 Încheiat azi, 27 august 2020, cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 18 membri, reprezentanții satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni și Vaszi Etelka - 
sat Chilieni, lipsind: Cserey Zoltán-Mihály, Debreczeni László, Comăneci Liviu-Vasile. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (1) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 1024/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba, Sztakics Éva-Judit 
viceprimarii Municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m/lb.r): „Bună 
ziua. Salut toți consilierii în ședința ordinară din luna august. Începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.r): ”Aș dori să întreb dacă sunt anumite puncte de a adăuga pe Ordinea de zi, 
sau sunt puncte care trebuiesc scoase de pe Ordinea de zi?” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Propun un punct pe Ordinea 
de zi D1: instituirea Programului de interes local „Sprijinirea cadrelor didactice din 
învățământul preuniversitar de stat din Municipiul Sfântu Gheorghe”. 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r):„Mulțumim 
frumos. Dl. viceprimar.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „Propun scoaterea punctelor 
4 și 5 de pe Ordinea de zi și introducerea unui punct D2: concesionarea fără licitaţie 
publică a unei suprafeţe pentru extinderea construcţiei pe terenul alăturat.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r):„Mulțumesc 
frumos. Înainte de a vota Ordinea de zi la diverse cine dorește să se înscrie?” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Domnul Cochior Andrei.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r):„Dl. Cochior 
Andrei, am înțeles. Acum, în primul rând votăm despre Ordinea de zi, așa cum a fost 
propus. A fost scos punctul nr. 4 și punctul 5, și este adăugat un D1 și D2. Acum separat 
întreb pe fiecare consilier dacă este de acord cu introducerea punctelor D1 și D2.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, de acord cu introducerea în 

Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 



 

 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „De acord cu D1 și D2.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m): „Sunt de 

acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r): „Da, D1-DA, D2-DA.”  
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb.r): „Da, D1-DA, 

D2-DA.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord cu D1, D2.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.r): „Da, sunt de acord cu D1 și cu 

D2.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „De acord cu ambele.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.r): „Da, sunt de acord cu ambele.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m): „Sunt prezentă și eu, și sunt de 

acord cu adăugarea punctelor D1 și D2.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „De acord cu D1 și D2.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.r): „De acord cu introducerea punctelor 

D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Da, sunt de acord cu 
adăugarea punctelor D1 și D2.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, introducerea punctelor D1 și D2 pe 
Ordinea de zi. 

Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r):„Și acum 
votăm, iarăși separat Ordinea de zi în întregime, care a fost propus pentru ședința de azi, 
luna august. Vă întreb, dacă sunteți de acord?” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, sunt de acord cu prezenta Ordine 

de zi.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r):„Sunt de 

acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r): „Da.”  
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.r): „De acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.”  

 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r):„Acum 



 

 

trebuie să votăm procedura cu care lucrăm de mai multe luni, adică să votăm toate 
punctele, după ce sunt prezentate, toate punctele separat. Vă rog să votați.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, sunt de acord cu procedura.” 

 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r):„Sunt de 

acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r): „Da.”  
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLlA-PIROSKA (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.”  

 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, procedura. 
Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r/lb.m): 

„Potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de 
începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Avem astfel de 
cazuri?” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Eu nu particip la dezbaterea 
proiectului de hotărâre 10 și 12. Mulțumesc.” 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.r): „La punctul D1 nu particip.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb.r): „Nu particip la nr. 11.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Am notat. 
Mulțumim frumos pentru atenționare. Începem cu proiectul de hotărâre nr. 1.” 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
organigramei şi statului de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului de specialitate al 
primarului Municipiului Sfântu Gheorghe, precum şi al unităţilor subordonate, aprobat prin 
HCL nr. 210/2019, începând cu data de 01.08.2020. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, 
viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Prezint eu, dacă îmi 
permiteți. Prin acest proiect de hotărâre se propune înființarea unui post de inspector de 
specialitate la Compartimentul pentru Învățământ și Cultură. Și prin același hotărâre 
desființarea postului de îngrijitor în cadrul aceluiași compartiment. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m/lb.r): 
„Mulțumesc frumos. (lb.r): Comisia nr. I și V au avizat favorabil acest punct. Sunt 
intervenții la acest punct? Dacă nu, trecem la următorul punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 238/2020. 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru completarea 



 

 

Regulilor privind utilizarea temporară a locurilor publice în municipiul Sfântu Gheorghe şi 
proceduri de evidenţiere a acestora, aprobate prin Hotărârea Consiliului Local nr. 351/2019 
privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pe anul 2020. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, 
viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Având în vedere că în 
perioada 26.03.2020-03.08.2020 a fost suspendat sistemul de staționare și parcare cu plată 
a vehicolelor în parcările publice din municipiu, propunem, ca titularii permiselor de 
parcare, care au cumpărat și plătit un abonement pentru o lună, să poate să solicită 
tarnscrierea valabilității permiselor pentru intervalul 03.08.2020 - 31.12.2020, în funcție de 
opțiunea lor.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate I și V au dat aviz favorabil. Dorește cineva să ia cuvântul 
în legătură cu acest punct? Dacă nu, mulțumesc frumos. Putem trece la următorul punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 239/2020. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării 
directe a imobilului, proprietatea privată a municipiului Sfântu Gheorghe, situat în cartierul 
Câmpul Frumos nr. 5, bl. 3, sc. B, ap. 3, către Badi Aranka. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Chiriașii apartamentelor 
închiriate au acest drept de a solicita achiziționarea apartamentelor. Este vorba de un 
apartament de două camere, având 47,67 mp și a fost evaluat de evaluatorul autorizat la 
valoarea de 12.560 Euro. Propunem aprobarea vânzării directe.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate I și V au dat aviz favorabil. Dorește cineva să ia cuvântul 
în legătură cu acest punct? Dacă nu, mulțumesc frumos. Putem trece la următorul punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 240/2020. 
 PUNCTUL VI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii Contractului de închiriere nr. 52450/2018 încheiat cu Fundația Creștină 
DIAKONIA Filiala Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Este un contract încheiat 
pentru anumite spații din imobilul nostru din str. Fabricii nr. 41. Fundația Creștină 
DIAKONIA solicită prelungirea contractului cu trei ani, până la data de 03.09.2023. Vă 
rugăm să fiți de acord cu prelungirea contractului.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate I și V au dat aviz favorabil. Dorește cineva are de adăugat 
ceva la acest punct? Dacă nu, mulțumesc frumos. Putem trece la următorul punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 241/2020. 
 PUNCTUL VII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii Contractului de concesiune nr. 41878/2010 asupra unei suprafeţe destinate 
extinderii construcţiei pe terenul alăturat, încheiat cu dl. Gaspar Imre. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Este vorba de clasica 
solicitare de prelungire cu cinci ani a contractului de concesiune pentru suprafețe destinate 
extinderii construcției. E vorba ori de trotuare, ori de scări. Taxa de concesiune este de 5 
euro/mp/an, la fiecare dintre aceste contracte, și se propune prelungirea până în septembrie 
2025.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate I, II și V au dat aviz favorabil. Dacă nu are nimeni de 



 

 

adăugat, mulțumesc frumos și putem trece la punctul 8.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 242/2020. 
 PUNCTUL VIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Contractului de concesionare nr. 8890/2014 al serviciului pentru gestionarea 
câinilor fără stăpân al municipiului Sfântu Gheorghe, încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe și TEGA S.A. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Se propune includerea unor 
bunuri noi în inventarul din anexa contractului de concesiune. Este vorba de bunuri 
executate de Tega S.A. în contul redevenței.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate I și V au dat aviz favorabil. Dacă nu vrea nimeni să 
intervină atunci putem trece la următorul punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 243/2020. 
 PUNCTUL IX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 
Urbanistic de Detaliu pentru Planul Urbanistic Zonal, aprobat prin HCL nr. 39/1997 cu 
privire la avizarea Planului Urbanistic Zonal Simeria Vest Etapa II, cu modificările și 
completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „În acest Plan Urbanistic de 
Detaliu se propune o modificare la Planul Urbanistic Zonal, și anume: la gradul de 
înclinare al șarpantei, care în Planul Urbanistic Zonal a fost stabilit între 37 și 60 de grade. 
Aici se propune un acoperiș plant, având o inclinație maximă de 5 grade, în vederea 
montării unor panouri solare. Propunem să fiți de acord cu modificarea.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate I, II și V au dat aviz favorabil. Dacă nu vrea nimeni să 
intervină atunci putem trece la următorul punct. Dl. Zsigmond József nu participă la 
dezbaterea acestui punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 244/2020. 
 PUNCTUL X de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
actualizării devizului general al Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiții 
„Amenajarea terenului în Piața Libertății”, aprobat prin HCL nr. 215/2019, cu modificările 
și completările ulterioare. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Odată cu avansarea 
lucrărilor de execuție în Piața Libertății, s-a constatat că poziția anumitor conducte 
subterane nu a concit cu cele tartate în avizele de amplasament, respectiv sistemul STS a 
fost neidentificat prin aviz. Este important modificarea devizului general al lucrării, pentru 
că trebuie relocate rețeaua de canalizare proiectată. Astfel, datorită celor prezentate, 
investiția de bază va crește cu o valoare de 214.205,50 lei+TVA, care este acoperit pe de o 
parte din cheltuielile diverse și neprevăzute ale investiției, dar mai trebuie suplimentată și 
cu o valoare de 9.654,43 lei+TVA.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
mult pentru prezentare. La acest punct comisiile de specialitate I, II au acordat aviz 
favorabil în unanimitate de voturi, iar comisia nr. V a votat cu 5 voturi pentru și dl. 
consilier Zsigmond József nu a participat la deliberare și la vot. Dacă nu vrea nimeni să 
adauge ceva, atunci putem trece la următorul punct. La acest punct nu participă dl. 
consilier Ambrus Zsombor la dezbatere.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier nu votează (Zsigmond József), 
HOTĂRÂREA NR. 245/2020. 
 PUNCTUL XI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 



 

 

Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare strada József Attila, inclusiv rețele tehnico-edilitare, Etapa III”. Prezintă: 
Toth-Birtan, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Este vorba de o extindere a 
lucrărilor care au fost executate pe str. József Attila, pe porțiunea dintre str. Cișmelei și 
capătul orașului, inclusiv cele două străduțe adiacente, care sunt înspre pârâul Simeria. Aici 
problemele au fost legate de starea acestui drum, respectiv la cele două străduțe lipsa totală 
a modernizării drumului, probleme de planeitate, respectiv lipsă de utilități. După str. 
Cișmelei nici apa potabilă, nici canalizarea menajeră n-a fost încă instalată. Aceste 
probleme sunt tratate prin această Documentație de Avizare a Lucrărilor de Intervenții, 
care are o valoare totală de 3.587.137,11 de lei, inclusiv TVA.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
mult pentru prezentare. Comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil. Dacă 
nu vrea nimeni să intervină, atunci putem trece la următorul punct. La dezbaterea acestui 
punct nu participă la dezbatere dl. consilier Zsigmond József.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier nu votează (Ambrus Zsombor), 
HOTĂRÂREA NR. 246/2020. 
 PUNCTUL XII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
actualizării devizului general al Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenții 
pentru obiectivul de investiţii „Reabilitarea și extinderea Grădiniței cu program prelungit 
Kőrösi Csoma Sándor”, aprobat prin HCL nr. 257/2018, cu modificările și completările 
ulterioare. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Și la acest deviz general se 
propune o majorare de 684.201,82 lei +TVA, datorită faptului că după obținerea avizelor 
au intervenit niște schimbări la nivelul structurii de rezistență, al instalațiilor și al 
finisajelor de arhitectură. Totodată s-a actualizat valoarea aferentă manoperei și al 
materialelor de construcții, cu indicele de inflație.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Comisiile de specialitate I, II au acordat aviz favorabil. La fel și 
comisia V, unde 5 consilieri au votat pentru și dl. Zsigmond József nu participă la 
deliberare și la vot. Dacă nu vrea nimeni să intervină, atunci mulțumesc și putem trece la 
următorul punct.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier nu votează (Zsigmond József), 
HOTĂRÂREA NR. 247/2020. 
 PUNCTUL XIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenții pentru obiectivul de investiţii 
„Reabilitarea imobilului din str. 1 Decembrie 1918 nr. 11 (etaj).” Prezintă: Toth-Birtan, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Este vorba de imobilul, care 
la parter este Banca OTP. Etajul este în proprietatea primăriei. Documentația de Avizare a 
Lucrărilor de Intervenție prevede pavarea curții până la intrare în imobil, în casa scării 
defapt, din str. Ciucului, reamenajarea casei scării, închiderea terasei de la etajul 1, o 
recompartimentare, termoizolarea planșeului, respectiv instalații de încălzire centrală. 
Valoarea totatlă, proiectată a lucrării este de 688.484,56, inclusiv TVA.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Comisiile de specialitate I, II și V a dat aviz favorabil. Dacă nu 
dorește nimeni să intervină putem trece la următorul punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate HOTĂRÂREA NR. 248/2020. 



 

 

 PUNCTUL XIV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Studiului de fezabilitate „Instalare sistem de semaforizare cu buton la trecere de pieton”. 
Prezintă: Toth-Birtan, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Este vorba de străzile Lunca 
Oltului și Păiș David, unde avem patru treceri de pietorni, care au fost dezvoltate în timp, 
sunt prevăzute cu marcaje orizontale, respectiv cu avertizor, cu lumină intermitentă, dar 
totuși este nevoie de sporirea siguranței circulației pietonilor în aceste zone. Astfel am 
contractat întocmirea acestui studiu de fezabilitate, care prevede montarea de stâlpi noi la 
fiecare dintre cele opt locații. Se va acționa automat cu un buton pentru pietoni, va avea și 
avertizor acustic la trecere, proiectoare de supraluminare când este apăsat acest buton de 
către pietoni, camere de supraveghere video și bineînțeles și indicatoarele de circulație 
verticală aferente. Proiectul are valoarea de 1.065.180,24 de lei, inclusiv TVA.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Comisiile de specialitate I și V a dat aviz favorabil. Dacă nu 
dorește nimeni să intervină putem trece la următorul punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate HOTĂRÂREA NR. 249/2020. 
 PUNCTUL XV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului 
de distanţă maximal pentru serviciul public de transport bunuri/mărfuri în regim de taxi pe 
raza municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Reglementarea serviciului 
de taximetrie prevede aprobarea unor tarife maximale. În acest caz, pentru transportul de 
marfă nu am avut încă solicitare, deci e prima solicitare venită de la Nedelcu Ștefan PFA și 
propunem să aprobăm în consiliu această taxă maximală de 4,5 lei, TVA inclus.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Comisiile de specialitate I și V au dat aviz favorabil. Dacă nu 
dorește nimeni să intervină, putem trece la următorul punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate HOTĂRÂREA NR. 250/2020. 
 PUNCTUL XVI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Master 
Planului actualizat pentru sectorul de apă şi apă uzată din judeţul Covasna. Prezintă: Toth-
Birtan, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Județul Covasna, de fapt 
operatorul de apă și canalizare beneficiază de asistență tehnică pentru pregătirea unei 
aplicații, ce se va depune pe axa de finanțare POIM, în vederea modernizării sistemului de 
apă și canalizare în județ, în localitățile membre ale Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară AQUACOV. Această asistență tehnică a pregătit un proiect de program de 
investiți pe termen lung. Luând în calcul necesitățile de dezvoltare în acest domeniu și 
capacitatea de suportabilitate financiară a populației. Masterplanul prevede o listă de 
investiții pentru toate localitățile membre în Aquacov, dar eu m-aș referi la cea din Sfântu 
Gheorghe, unde în anexe, două tabele de investiții, prima pentru dezvoltarea infrastructurii 
de apă, unde sunt prevăzute reabilitări de foraje, extinderea stației de tratare apă din Sfântu 
Gheorghe, clorinare la Șugaș Băi. Reabilitare conducte de adecțiune apă potabilă, 
reabilitare conducte de adecțiune apă brută, reabilitare rețea de distribuție, înlocuire și 
modernizre sisteme de contorizare, un rezervor nou de 2500 de metri cub, respectiv un 
rezervor mai mic la Șugaș Băi de 100 de metri cubi. La apă, valoarea totală, bine înțeles la 
momentul de față, apreciată, a acestor lucrări este de 8.948.700 de lei. Respectiv la 
instalațiile de canalizare sunt prevăzute reabilitarea spațiilor de pompare de apă uzată, 
reabilitarea rețelei de canalizare, respectiv extinderea rețelei de canalizare. Reabilitarea 
conductelor de refulare, respectiv instalații pentru uscare a nămolului, toate acestea în 



 

 

valoare totală de 3.021.557 lei. Vă reamnitesc că acestea sunt niște liste de investiții 
estimate, dar este necesar în această fază să aprobăm. Urmează ca în cursul fazelor de 
proiectare să se definitiveze exact în ce străzi, la ce obiective se vor face aceste lucrări.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Comisiile I și V au acordat aviz favorabil. Dacă nu dorește 
nimeni să intervină, putem trece la următorul punct.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate HOTĂRÂREA NR. 251/2020. 
 PUNCTUL XVII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind alegerea 
preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
preşedinte de şedinţă. 

(lb.r): „Se alege preşedinte de şedinţă pentru luna septembrie 2020, domnul 
consilier Kolcza István, iar în cazul lipsei acestuia, doamna consilier Kondor Ágota. Acum 
începem să discutăm punctele D1 și D2.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate HOTĂRÂREA NR. 252/2020. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind instituirea 
Programului de interes local „Sprijinirea cadrelor didactice din învățământul preuniversitar 
de stat din Municipiul Sfântu Gheorghe”. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Având în vedere necesitatea 
asigurării continuității actului educațional în contextul actual generat de pandemie, 
propunem instituirea unui program pentru sprijinirea cadrelor didactice din învățământul 
preuniversitar de stat din Municipiul Sfântu Gheorghe. Acest program constă în acordarea 
a unei sume de 1500 de lei, inclusiv TVA, la achiziționarea unui laptop către cadrele 
didactice din învățământul primar, gimnazial, sau liceal din municipiu. Bugetul estimat al 
programului se ridică la 1.200.000 de lei, iar cererile tipizate, care sunt anexă la proiectul 
de hotărâre pot fi depuse până la data de 21 septembrie, anul curent, vizate de instituțiile de 
învățământ din municipiu. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Comisiile I, IV și V au dat aviz favorabil. Vă atrag atenția asupra 
faptului, că d-na Kondor Ágota la acest punct nu participă la dezbatere și la vot.”  
 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier nu votează (Kondor Ágota) 
HOTĂRÂREA NR. 253/2020. 

„Mulțumesc frumos. Putem trece la punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
concesionării fără licitaţie publică a unei suprafeţe pentru extinderea construcţiei pe terenul 
alăturat. Prezintă: Toth-Birtan, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Este vorba de propunerea de 
concesionare fără licitație publică a unui teren, aparținând domeniului public al 
municipiului Sfântu Gheorghe. Este vorba de un teren de 4,37 mp, accesul la o unitate 
comercială, defapt unitate sanitară, fiindcă e vorba de un dispensar dentar, în spatele 
magazinului Șugaș. Se propune a se da în concesiune pe un termen de 5 ani, începând cu 1 
septembrie 2020, cu taxa obișnuită de 5 euro/mp/an.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Comisiile I, II și V au dat aviz favorabil.  
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 254/2020.  

„Am terminat cu prezentările, mulțumesc pentru operativitate, acum începem să 
votăm.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.r): „Mulțumesc. Proiectul de 
hotărâre 1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 7- DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 



 

 

15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 7- DA, 8-

DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-DA, D2-
DA.” 

Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Votez cu DA punctul 1, punctul 2, 
punctul 3, punctul 6, punctul 7, punctul 8, punctul 9, punctul 10, punctul 11, punctul 12, 
punctul 13, punctul 14, punctul 15, punctul 16, punctul 17, punctul D1, punctul D2, toate 
votate cu DA. 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Proiectul de hotărâre 1, 2, 3, 6, 7, 
8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, D1 și D2-DA.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Proiectul de hotărâre nr. 1, 2, 3, 6, 
7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, D1 și D2 toate cu DA.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r): 1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 7- DA, 8-
DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-DA, D2-
DA.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord cu 
următoarele proiecte de hotărâri: hotărâre 1, 2, 3, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 
D1 și D2.” 

Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.r): „Proiectul 
de hotărâre 1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 7- DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-
DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 7- DA, 
8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-DA, 
D2-DA.” 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 7- DA, 
8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-NU 
VOTEZ, D2-DA.” 

Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA–PIROSKA: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-
DA, 6-DA, 7- DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 
17-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 7- DA, 
8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1, D2-
DA.” 

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 
7- DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-
DA, D2-DA.” 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.r): „Proiect de hotărâre 1-DA, 2-DA, 
3-DA, 6-DA, 7- DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-
DA, 17-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 7- 
DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-
DA, D2-DA.” 

Domnul viceprimar TOTH BIRTAN CSABA: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 
7- DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-
DA, D2-DA.” 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.r.): „Punctul 1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 
7- DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, D1-
DA și D2-DA.” 



 

 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r): ”1-DA, 2-DA, 3-DA, 6-DA, 7- 
DA, 8-DA, 9-DA, 10- NU PARTICIP, 11-DA, 12- NU PARTICIP, 13-DA, 14-DA, 15-
DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, D1-DA, D2-
DA, D3- DA, D4- DA, D5- DA, D6-DA.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.r): „Am 
terminat cu votarea. Dl. Cochior s-a înscris la diverse. Aveți cuvântul.” 
 
 DIVERSE: 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Mulțumesc frumos. Aș începe, ca 
să fiu scurt, să nu vă deranjez. Colegiul Național ”Mihai Viteazul” din 2014... Dacă 
discutăm pe proiect...” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.r): „Dacă aveți 
o întrebare, vă rog să o formulați și ori d-na viceprimar, ori dl. viceprimar răspund.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Pentru Colegiul Național ”Mihai 
Viteazul” proiectul 759/2016, care a fost făcut pentru DALI, pentru Documentația de 
Avizare a Lucrărilor de Investiție de ce s-a făcut, dacă poate să spună d-na viceprimar, 
pentru că iacăta suntem la sfârșitul anului 2020 și pe data de 20 august 2019 am specifiact 
că nu s-a făcut nimic și nu se va face nimic. Ce propune d-na primar la treaba asta.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.r): „Mulțumim 
frumos pentru întrebare. D-na viceprimar, vă dau cuvântul.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.r): „Da, deci nu sunt primar, 
sunt viceprimar. În fiecare ședință întrebați același lucru. Nu sunt de acord, că nu s-a făcut 
nimic. Eu mă ocup, v-am spus, de toate instituțiile de învățământ din municipiul Sfântu 
Gheorghe în egală măsură. În ceea ce privește punctual întrebarea dumneavoastră, 
săptămâna trecută am stat două ore jumătate la ISU cu verificatorul de proiecte, cu 
proiectanții și a celor două proiecte, deci și internat, și sală festivități, și clădire corp A și 
B+bibliotecă. S-au purtat discuții tehnice cu proiectant și reprezentanții ISU. Proiectantul 
pentru internat și sală festivități a modificat după cerințele ISU, sper cel puțin și a redepus 
documentația. Sperăm că în cel mai scurt timp să primim avizul. Pentru clădirea A și B și 
bibliotecă nu s-au făcut modificările de către proiectant, la fel cum nu s-au făcut nici pentru 
”Székely Mikó”. Deci asta este, așteptăm să redepunem nu știu a câta oară, documentațiile 
și sper ca... Și săptămâna aceasta am stat o oră jumătate cu un alt proiect la ISU. Încerc să 
particip activ la dezbaterile tehnice, care chiar nu este treaba mea, dar ca să urgentez 
avizele și să facem cumva să înțeleagă proiectanții așteptările ISU. Sperăm cât de repede 
primim. Atât vroiam să relatez.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Eu vă mulțumesc. Astăzi v-am 
depus o petiție, către Primăria Municipiului Sfântu Gheorghe. Vă rog să respectați cu cea 
mai mare strictețe, pentru că eu m-am săturat de promisiuni și de vorbe, pentru că eu când 
vorbesc acuma, am documente în față. Și nimeni, nici dumneavoatră, nici proiectantul, 
nimeni nu a spus care sunt acele trei greșeli în proiect. Scurt.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.r): „Dl. Cochior, dacă trei 
greșeli sunt corectate, la redepunere, sigur se returnează cu alte șapte. Dacă șase sunt 
corectate, cu alte zece. Deci așa ne jucăm... Deci dacă trei sunt corctate, mai măresc 
numărul punctelor. Niciodată nu sunt consecvenți, asta e problema. Să veniți aici, și să 
studiați documentele, documentațiile depuse, răspunsurile ISU, să vedeți că ceea ce spun 
într-adevăr este o realitate.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „O să mă duc eu în altă parte. Nu la 
ISU, și nici la dumneavoatră, pentru că indiferent că vor fi, sau nu vor fi, eu voi fi tot 



 

 

cetățean, și voi rămâne aceleași, pentru că cine nu respectă și nu-și iubește pământul pe 
care s-a născut, vorbește cum vrea. Am dat o petiție și o să-mi răspundeți la cele trei 
întrebări, în scris. La fel vă rog atât de mult pe dumneavoatră, foarte mult... Vedeți cum 
reclamă și astăzi oamenii, proprietarii de blocuri pentru că la nimeni nu contează câți metri 
cub de apă pui în plus. Pun 2 metri cub, pun 3, nici nu știe dacă... Și nu vreau să facem 
cum a făcut asociația de proprietari, că nici nu se interesează decât să încaseze bani. Unde 
se duc 2 metri cubi de apă, nu le interesează. Se duce diferența de apă, canal, unde se 
pierde? Dacă se pierde în sol, vă dați seama ce se întâmplă. Dar astea suntem noi. Bun. D-
na viceprimar, eu am primit foarte multe răspunsuri de la dumneavoatră și 2012, și în 2010. 
Eu vă rog frumos să vă pregătiți, că la dezbaterea viitoare o să fac o petiție publică, ca să 
lămurim, pentru că noi românii nu ne trezim, și nu vrem să ne trezim, ca am ajuns deja 
colonie. Colonie, deci fiecare face ce vrea cu noi. Cum? Cu pensii, cu salarii, cu ce vreți. 
Ne-au întrecut și bulgarii. Noi să tăcem din gură. O să vă pun pe hârtie și răspunsurile 
dumneavoatră, și documentele, dacă vreți, din ce an doriți dumneavoatră, să-mi explicați, 
cum s-a furat cam 900 și vreo 60 de hectare, 950 de hectare din poligonul, pentru că acolo 
am fost călcat și nu numai de dumneavoastră, ci și de alții. Asta pentru că poliția a fost 
deprofesionalizată, complet, din timpul înainte. Pe nimeni nu i-a interesat, decât interesul 
lui personal. Să nu uităm că acum producția globală, sau cum vreți dumneavoastră, ce 
producem noi aici, producem numai taxe și impozite. Nu mai e nimic.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.r): „Dl. 
Cochior, mulțumim frumos.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Vă rog să lăsați pe d-na 
viceprimar, să-mi răspundă, dacă se pregătește pentru asta?” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.r): „Ați vorbit atât de haotic, 
încât n-am înțeles nimic.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Doamna scumpă, d-na viceprimar, 
vă rog să notați: din 2013, nr. 7980, din 19.02. Pe urmă, încă un răspuns cu nr. 12187.. Nu-
i nimic.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.r): „Ar trebui să știu pe de rost 
aceste numere de înregistrare, nu vă supărați?” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „O să le facem publice, ca să 
înțeleagă toată lumea.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.r): „Mulțumim 
frumos dl. Cochior.” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Domnule președinte, vă rog să-mi 
permiteți o singură întrebare pentru d-na Sztakics, legat de școli.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.r): „Nu vă 
supărați, dar nu v-ați înscris la diverse.” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Nu era de diverse. Am crezut, că 
intră la punctul cu sumele pentru laptopuri. E o întrebare doar. E scurtă de tot.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.r): „Vă rog să 
puneți întrebarea.” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Stimată d-na viceprimar, în 
legătură cu sumele acordate pentru laptopuri. Fiecare profesor, care nu are laptop, nu, are 
dreptul să facă această cerere, sau toată lumea poate să facă? Cum ați preconizat 
dumneavoatră?” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.r): „D-na Pârvan. Noi nu avem 
nici o pârghie să verificăm cine are laptop, cine nu. Nu știu dacă laptopurile pe care 



 

 

eventual au profesorii are capacitate să fie utilizabile online. Noi am formulat ca profesorii 
să nu fi beneficiat în ultimii 5 ani de surse publice, ajutoare pentru cumpărarea de 
laptopuri. Ei pot să achiziționeze diverse tipuri. Vor fi al lor, proprietatea lor. Chiar dacă 
valoarea depășește de 1500 de lei, eventual cine dorește să contribuie, dacă vrea un laptop 
mai performant. Deci este decizia fiecărui profesor.”  
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Ieri a fost consiliu de administrație 
la Brâncuși și au cerut o sumă de bani pentru că nu au rețele de internet în toate săliile de 
clasă, ca să poate să lucreze după scenariul doi. Acela hibrid, o săptămână, o săptămână. 
Văd că n-a intrat astăzi. Înseamnă că va mai fi o ședință extraordinară. Nu?” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.r): „Luni se va face rectificare 
de buget.” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Mulțumesc frumos, și mă scuzați, 
că am intervenit, dar era legat de... Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.m/lb.r): 
„Mulțumim frumos. Cu asta am încheiat ședința și o zi bună vă doresc. La revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței extraordinare a Consiliului Local din data de 21 octombie 
2020. 
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